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Vragen van het lid Hamer (PvdA) aan de minister van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over overvolle peuterspeelzalen (ingezonden 17 augustus 
2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Peuterspeelzalen door de crisis tjokvol»?1 

Vraag 2
Is het waar dat door de door u doorgevoerde bezuinigingen op de kinderop-
vang de goedkopere peuterspeelzalen overvol dreigen te raken en dat daar 
sprake is van groeiende wachtlijsten? Wat zijn de meest recente cijfers in dit 
opzicht? 

Vraag 3
In hoeverre is er als gevolg van de doorgevoerde bezuinigingen sprake van 
het door de sector geconstateerde verdringingseffect waarbij kinderen, die 
voorheen naar de kinderopvang gingen, kinderen met taalachterstanden in 
peuterspeelzalen – voor wie de peuterspeelzalen het meest belangrijk zijn – 
verdringen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het een zeer zorgelijke ontwikkeling is als kinderen uit 
achterstandsgezinnen op deze manier het slachtoffer worden van de 
bezuinigingen op de kinderopvang? 

Vraag 5
Wat gaat u doen om de geconstateerde ontwikkeling te keren? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het noodzakelijk is dat er snel actie wordt ondernomen 
om de kinderopvang weer toegankelijk en betaalbaar voor ouders te maken? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat snelle actie essentieel is om het probleem van 
verdringing op peuterspeelzalen op te lossen? 

1 BNR Nieuwsradio, 14 augustus 2012
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Vraag 8
Bent u bereid om op zeer korte termijn een voorstel naar de Kamer te sturen 
om de kinderopvang weer betaalbaar en toegankelijk te maken? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 9
Wilt u deze vragen beantwoorden voor 1 september 2012?
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